

Referat af møde i Vokslev Samråd d. 18.12.25

Deltagere: Leo Helmer, Birthe Nielsen, Freja Hedetoft, Albert Andersen, Bjarke Villadsen. Jens Askehave deltog som suppleant.

Fraværende: Arne Buus

Mødet startede med, at vi bød Bjarke Villadsen velkommen som nyt medlem af samrådet. Han repræsenterer Vox 13.

1. Vi har modtaget en underskriftindsamling, hvor samrådet bliver opfordret til lave en indsigelse til Fredningsnævnet vedr. Kultur- og Naturstiens forløb.

Samrådet blev enig om følgende formulering:

Vokslev Samråd vil opfordre til, at der findes en alternativ placering af den højtliggende stiforbindelse langs Binderup å. Der er en del borgere, der føler sig generet af det nordlige stiforløb på matr.nr. 9 ad Gelstrup by, Vokslev pga. indkik fra stien ned i deres haver og huse.

Jens Askehave deltog ikke i mødet under dette punkt pga. inhabilitet.

2. Vi er blevet mødt med en kritik af, at vores beslutninger ikke er fuldt tilgængelige for indbyggerne i Samrådets område.

Vi besluttede, at referaterne skal gøres tilgængelige på hjemmesiden Vokslevnet.dk. Poul Erik kontakter Niels Pagter for at få hjælp til teknisk at udføre denne beslutning.

3. Vi havde be.søg af Anne Lasthein fra Nibe Samråd. Hun fortalte om Nibe Samråds tanker om etablering af stier rundt om Nibe – i mange tilfælde ind i Vokslev Samråds dækningsområde.

Det er et spændende projekt, som de har gang i. Vi bakker op om projektet. Men vi måtte desværre meddele, at stiforløb i det fredede område er ude af vores hænder. Vi henviste til Roar Poulsen, Aalborg Kommune. Han er tovholder mht. stiforløb i det fredede område.

4. Diverse

Vi blev enige om, at lave en forespørgsel til Aalborg Kommune (Roar Poulsen), hvor vi spørger om, hvorfor Samrådet ikke er blevet informeret om fredningssagen. Poul Erik sørger for kommunikationen.

Som opfølgning på dels projektet "Udvikling af foreninger" dels mødet "Vokslev i fællesskab – hvad drømmer vi om?" blev vi enige om at nedsætte to udvalg:

-Kommunikation: Poul Erik, Peter Rannes, Jens og Freja

-Hvordan får vi fat i unge mennesker?: Birthe, Albert, Arne og Bjarke. Birthe har efterfølgende fået Aase Søndergaard til at være en del af gruppen

Poul Erik og Birthe er ansvarlig for at grupperne holder møde

D. 21.1.26 kl. 19.00 afholdes møde vedr. juleudsmykning i Vokslev. Leo er tovholder. På dette møde spørger vi også om, hvad vi kan gøre for at få bedre fat i unge mennesker.

Vedr. Vox Live 27: Vi afventer yderligere information fra "Styregruppen for købstadsjubilæet"

Vokslev Samråd er vært ved generalforsamling i LAK d. 26.3.26.

Næste møde er d. 26.2.26 kl. 19.00.

For referat

Poul Erik Christensen